
 
 
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2021-06-14 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Leif Herlufsén   Ordförande 
Robert Carlsson  Ledamot 
Jan Karlsson   Ledamot 
Bo Lindstedt   Ledamot 
Mona Olofsson   Ledamot (via Teams) 
Bengt Holm    Suppleant 
Thomas Sättermann Suppleant 
Marcus Grimstad  Adjungerad 
Mikael Heiche   Adjungerad 
 
Frånvarande 
 
Dagordning 
 
§ 1  Mötets öppnande 
   

Leif hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av sekreterare 

  
Styrelsen beslutade att 
välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§ 3  Val av justerare 
 

Styrelsen beslutade att 
välja Mikael Heiche att justera protokollet. 

 
§ 4  Godkännande av dagordning 
 
   Styrelsen beslutade att 
   godkänna dagordningen. 

 
§ 5  Föregående protokoll 
 

Styrelsen beslutade att 
godkänna föregående protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
2020-05-17 och lägga det till handlingarna. 

 
§ 6  Rapport från verksamheten 

 
Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga. 



 
 

§ 7  Ekonomirapport 
Robert föredrog ekonomirapporten. 
Det ekonomiska läget är stabilt. 
 

§ 8 Rapport från kommittéer 
 Inget att rapportera. 
    
§ 9  Rapport från banan 

Mikael föredrog banrapporten, se bifogad bilaga. 
Mikael kollar på MUA och eventuell droppruta vid greenområdet hål 4. 
 

§ 10 Rapport från marknad- och fastighetskommittén 
  Se bilaga från inventering av klubbens fastigheter. 

Styrelsen träffas 28 juni kl. 17.00 för att titta närmare på banarbetarnas lokaler samt 
en placering av eventuella padelbanor. 
 

§ 11 Rapport från distriktsstyrelsen 
 Vårårsmötet i distriktet genomfördes digitalt 7 juni. Det är tyvärr dålig stämning i 
distriktet efter Kårsta, Örebro City och Lannalodge avhopp från SM. De klasser som 
skulle genomföras på dessa tre anläggningar fördelas på övrig klubbar i distriktet 
plus Arboga som tar delar av Äkta Make/Sambo. Karlskoga GK genomför som 
tidigare planerat Mor/dotter samt Två generationer mixed. 
 

§ 12 50/50 
- 
  

§ 13 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
Klubbchefen på Skövde GK tar emot oss och visar oss anläggningen 20/8. Ett besök 
på Mariestad planeras för 21/8. 
    

§16 Övriga frågor 
Marcus presenterade Padelpitch förslag till samarbetsavtal angående en eller två 
padelbanor på anläggningen, se bifogad fil. Samarbetet innebär inga 
investeringskostnader för klubben förutom kostnader för framdragning av el och 
skötsel av banan/banorna. Marcus tar kontakt med Patrik för att reda ut en del 
frågetecken kring avtalet. 
 
Det har kommit önskemål från klubbvärdarna att återgå till att vara stationerade vid 
starterhuset. Marcus skriver om instruktionen, tanken är att de skall dela upp sig och 
vara både runt klubbhuset och starterhuset om de är två i tjänst. En ny klocka skall 
sättas upp på starterhuset och nya rutiner för tömning av papperskorgar i klubbhuset 
skall tas fram. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
§ 17 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 

Nästa ordinarie styrelsemöte genomförs 2021-08-23. 
 
Leif tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

 
Vid protokollet          Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad         Mikael Heiche 
 
 
Styrelsemöten och årsmöten 2021 
 
2021-08-23 
2021-10-25 
2021-11-25 (höstårsmöte)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Rapport från verksamheten juni 2021 

Vi är idag 1 754 medlemmar vilket är 56 fler än vid samma tidpunkt 2020. 

Efter en trög vår med mycket regn och avstängd bana så är bokningsläget i ungefär samma 

nivå som 

fjolåret.  

Pennie Österberg börjar sin anställning i shopen på måndag. Hon kommer jobba mån-fre till 

den 30 september. 

1 juni släppte SGF och RF på tävlingsförbudet och vi genomför nu tävlingar fullt ut. Det 

kommer dock vara obligatorisk förbetalning på tävlingar med shotgunstart för att undvika 

trängsel i klubbhuset. Scorekorten kommer delas ut utomhus vid ankomst. 

Förberedelserna för SM 5-7 juli fortgår som planerat. Vi kommer var återhållsamma med 

jippon och inbjudna sponsorer under tävlingsdagarna för att undvika smittspridning. Det är 47 

par anmälda för tillfället och anmälningstiden går ut vid midnatt fredag 11 juni. 

Förslaget om fritt spel för ungdomar till och med 18-års ålder på 9-hålsbanan har avslagits av 

kommunstyrelsen. 

SGF kommer starta med konsulttjänster där klubbar kan beställa vissa arbetsuppgifter, t ex 

genomgång av aktuella inställningar i GIT inför start av säsong eller förbereda GIT inför 

fakturering, utbildning i GIT och de söker ytterligare en person till teamet på Svenska 

Golfförbundet där jag har visat intresse. Arbetet sker under perioden okt-april, ca 3-5 timmar i 

veckan, och ersättning kommer tillfalla Karlskoga GK. Jag kommer ha ett Teamsmöte med 

Christoffer på SGF under nästa vecka. 

Karlskoga GK är även pilotklubb för nya GIT e-post som sätts i drift denna vecka. Utskicken 

från klubben kommer se betydligt mycket fräschare ut inom kort! 

2021-06-11 

Marcus Grimstad 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Banrapport juni 2021 

Nu är vi full styrka på banan med 6 st säsongsarbetare på plats. 2 av killarna har varit här 

minst tre säsonger och 4 övriga är färskingar. Det tar lite tid med inskolning och förståelse för 

banarbetet för vissa men vi har tålamod med dem.   

Efter en kort period med ordentlig grästillväxt så börjar det att lugna sig igen. Vi är snart ifatt 

med ruffen till det normala och fw börjar att torka upp. På fw startar vi upp 

vattentågbevattningen 14/6. Greenerna har vertikalskurits och dressats förra veckan och det 

blir återkommande var 14:e dag i juni. Luftning med verti drain på greenerna är planerad 

v.25. För övrigt så kommer vi att jobba ifatt med bunkrarna och grästrimning nu när vi har 

personalresurser. Luftningen som gjordes med Air2g2 blev riktigt lyckat. Jag tror aldrig att jag 

sett greenerna så fräscha och fasta efter så mycket regn som vi fick för några veckor sedan. 

I oktober kör vi igen 

Nysådden på tee 8 går sådär. När vi fick så mkt regn för några veckor sedan spolades mkt 

frön bort. En ny sådd och gödsling har gjorts. Tee 4 kommer bättre men vi väntar på en kick 

efter gödsling.  

Mikael Heiche 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Inventering fastigheter Karlskoga GK 2021-06-02 
 
 
Bagförrådet 
 
Belysningen utbytt, stor skillnad. 
Ytterväggen behöver tvättas. 
Högt ljud från kompressorn, kan byggas in? 
 
Klubbhuset 
 
Ser bra ut förutom fönster, vindskivor och en del panel som behöver bytas ut/målas. 
 
Verkstad 
 
Det allmänna intrycket – riktigt dåligt skick. 
Lunchrummet: mycket dålig ventilation, trångt! 
Duschutrymmen: mycket dåligt 
 
Maskiner utspridda på hela området 
 
Låg takhöjd, måste ligga på golvet och arbeta. 
Dåliga kontorsutrymmen. 
Portarna i dåligt skick. 
 
Frökenborg 
 
Helt ok skick men vi måste få bort banutrustning som ligger utspridda i och runt uthuset. 
Vart? 
 


